

**FRENCH AND ENGLISH AS SECOND LANGUAGES  
FOR SPOUSES OF ROTATIONAL PERSONNEL**

French and English language courses are offered for spouses of all rotational personnel. These courses are held in the Lester B. Pearson Building.

**Objectives**

These courses are given at the beginner and intermediate levels and aim at improving oral and written expression and comprehension in order to enable them to fulfill adequately their representational duties. Candidates will be given placement tests to determine starting levels.

**Duration and Timetable**

These courses will begin in late September 1987 and end in mid-June 1988. Spouses who cannot register for the courses beginning in September may do so in January. A personal interview will be given to determine if integration into existing classes will be possible.

Course instruction will be 3 hours, twice a week, during the day or the evening.

**Registration**

To register for the programme, please contact Nicole Coulombe (ADL) at 996-8514.

Please note that the above-mentioned classes will be organized only if sufficient applications are received (minimum of six students per group).

**COURS DE FRANÇAIS ET D'ANGLAIS POUR LES  
CONJOINTS DU PERSONNEL PERMUTANT**

Des cours de français et d'anglais sont offerts aux conjoints du personnel permutant. Ces cours se donnent à l'édifice Lester B. Pearson.

**Objectif**

Ces cours sont donnés aux niveaux débutant et intermédiaire, dans le but de permettre aux conjoints d'améliorer l'expression et la compréhension orale et écrite de la langue seconde afin de les aider à remplir adéquatement leurs fonctions de représentation. Un test de classement sera administré aux candidats.

**Durée et horaire**

Ces cours débiteront fin septembre 1987 et se termineront à la mi-juin 1988. Cependant, les conjoints qui ne peuvent s'inscrire aux cours commençant en septembre pourront le faire en janvier. Une entrevue personnelle permettra de déterminer si ceux-ci peuvent s'intégrer facilement à une des classes déjà existantes.

Ces cours sont offerts le matin ou le soir et comportent 6 heures d'enseignement par semaine, réparties en deux séances.

**Inscription**

Les personnes intéressées sont priées de s'adresser à Nicole Coulombe (ADL) au 996-8514.

Veillez noter que ces cours ne peuvent être organisés que si nous avons un nombre suffisant d'inscriptions au même niveau (un minimum de six étudiants par groupe).